
Terugdringen van plastic afval tijdens kermis 2023 

 

Beste fractievoorzitters, 

 

Tijdens de commissievergadering Werken en Besturen van 01 maart 2023 heeft het college bij u 

aangegeven dat ze in gesprek waren met de horeca om tijdens de kermis 2023 een pilot te starten 

voor het terugdringen van het plastic afval. Helaas is het niet gelukt om voor de kermis 2023 te 

komen met een circulair of afvalvrij bekersysteem, wat voldoet aan de ambitie van zowel de 

gemeente als de horeca: De plastic zee, van wegwerpbekers, voorkomen door middel van 

hoogwaardige recycling.  

 

Horeca Venray is al maanden bezig met het vraagstuk rondom wegwerpbekers. Ondanks dat het 

helaas niet lukt om, voor de kermis 2023, te komen met een circulair of afvalvrij bekersysteem 

doet horeca Venray haar uiterste best om het plastic afval te scheiden, zodat dit afzonderlijk door 

de gemeente Venray opgehaald en verwerkt kan worden. De aanpak zoals deze tijdens de kermis 

2023 wordt gehanteerd, voldoet aan de landelijke wet- en regelgeving. De ambitie vanuit de 

gemeente Venray en de horeca rijkt echter veel verder., maar de uitvoerbaarheid is nog een 

uitdaging (niet alleen in Venray, maar landelijk).  

 

Bij besloten evenementen: 

Bij besloten evenementen is het vrij eenvoudig te realiseren. Bij binnenkomst ontvangen bezoekers 

een token waarmee ze hun eerste beker kunnen halen. En vervolgens krijgen ze weer een nieuwe 

beker bij inlevering van de oude of betalen ze statiegeld.  

 

Bij open evenementen (zoals een kermis): 

Bij open evenementen, zoals de kermis, is het aanzienlijk lastiger: 

 

1. Er zijn zeer veel toegangswegen in Venray én er wonen mensen binnen het terrein. Het 

werken met tokens is daarom niet mogelijk en praktisch onuitvoerbaar; 

2. De beker tegen een meerprijs verkopen en in laten leveren voor een geldelijke waarde (of 

een consumptiemunt) kan alleen als álle horeca hieraan meedoen. De kans op fraude is 

anders te groot (bekers mogen geen opdruk meer hebben dus is het onmogelijk te 

controleren of ze bij het “systeem” horen of niet). Omdat gemeente Venray hier op dit 

moment nog geen beleid voor heeft, kunnen we horecazaken niet verplichten deel te 

nemen.   

3. Een statiegeldsysteem zoals Nijmegen bij de zomerfeesten gebruikt, werkt niet omdat 

horeca Venray een horecamunt heeft. Ze kunnen geen € 0,50 per beker vragen, aangezien 

er geen cash of pin in omloop is bij de barren.   

 

Landelijk lopen momenteel alle organisaties (ook de kermissen) tegen hetzelfde probleem aan. 

Horeca Venray zit dicht bij het vuur als het gaat om oplossingen die werken. Vanuit de landelijke 

ledenraad van Koninklijke Horeca Nederland wordt dit continu gemonitord, Gijs Schapendonk zit in 

deze ledenraad.  

 

Toekomst 

Horeca Venray is zeer welwillend om samen met de gemeente de gezamenlijke ambitie voor de 

toekomst waar te maken. Gemeente Venray gaat in samenwerking met Horeca Venray beleid 

opstellen om de genoemde ambitie vorm te geven. 



 

Hopelijk hebben we u hierbij voldoende geïnformeerd. We wensen jullie allen een goede kermis 

toe. 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester Michiel Uitdehaag 

Wethouder Wim de Schryver 

Wethouder Erik van Daal 


